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Protokół nr 9/19
z posiedzenia Komisji Finansów Rady Miejskiej w Słupsku, w dniu 24 października 2019 r.

 Obrady rozpoczęto 24 października 2019 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 12:14.

1. Sprawy regulaminowe.

- stwierdzenie quorum

Przewodniczący Komisji Adam Treder przywitał wszystkich przybyłych na dzisiejsze posiedzenie
Komisji.  Stwierdził,  że  jest  quorum  umożliwiające  podejmowanie  prawomocnych  wniosków
i opinii. 

(Lista obecności stanowi zał.nr 1 do niniejszego protokołu.)

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.

Obecni:

1. Beata Chrzanowska
2. Bogusław Dobkowski
3. Bożena Hołowienko
4. Łukasz Jaworski
5. Adam Treder
6. Artur Wiszniewski
7. Aldona Żurawska

- proponowany porządek obrad

Przewodniczący  Komisji  Adam  Treder poinformował,  że  radni  otrzymali  zawiadomienie
o posiedzeniu wraz z proponowanym porządkiem obrad.
(Zawiadomienie stanowi zał.nr 2 do niniejszego protokołu.)
Zapytał, czy są do niego uwagi.
Wobec braku uwag poddał porządek pod głosowanie.
 

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania, jednogłośnie przyjęła
do realizacji poniższy porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Ocena przebiegu realizacji inwestycji.
3. Podsumowanie działalności Centrum Usług Wspólnych.
4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Sprawy bieżące.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Adam Treder, 
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

- przyjęcie protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Adam Treder poinformował,  że  radni  otrzymali  również   protokół  z



2

ostatniego posiedzenia Komisji. Zapytał, czy są do niego uwagi.
Wobec braku uwag, poddał protokół pod głosowanie.
 Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania, jednogłośnie przyjęła 
protokół nr 8/19 z 19 września 2019 r.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Adam Treder, 
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

Ad.pkt 2. Ocena przebiegu realizacji inwestycji.
(Informacja na temat przebiegu realizacji inwestycji z dnia 18 października 2019 r. stanowi zał.nr 3
do niniejszego protokołu.)

Informację  na  temat  przebiegu  realizacji  inwestycję  przedstawił  z-ca  Prezydenta  Miasta  Marek
Goliński.
Dyrektor WI Ewa Weitman-Rudewicz przedstawiła prezentację.
(Prezentacja stanowi zał nr 4 do niniejszego protokołu.)

W dyskusji wzięli udział:
- Dyrektor ZIM Jarosław Borecki
- radny Bogusław Dobkowski
-radny Adam Treder

Przewodniczący Komisji Adam Treder stwierdził, że Komisja zapoznała się z informacją i przyjęła 
do wiadomości.

Ad.pkt 3. Podsumowanie działalności Centrum Usług Wspólnych.
(Informacja na temat działalności Centrum Usług Wspólnych stanowi zał.nr 5 do niniejszego 
protokołu.)
Informację przedstawił Dyrektor CUW Sebastian Makutynowicz.

W dyskusji wzięli udział:
- Beata Chrzanowska
- Bogusław Dobkowski
- Bożena Hołowienko

Radnych  zaniepokoiła  sytuacja  kadrowa  w  CUW –  wiele  księgowych  zrezygnowało  z  pracy.
Ponadto radni poinformowali, że  doszły do nich skargi dyrektorów przedszkoli, którzy wiele czasu
spędzają  w  kolejkach  do  dyrektora  CUW.  Zwrócili  też  uwagę  na  nieprawidłowe  rozliczanie
wynagrodzenia  nauczycieli,  którzy  są  na  tzw.  zastępstwach  doraźnych.  Zaskoczyło  ich,
że planowane jest zatrudnienie dodatkowo 2 osób, gdyż kłóci się to z tym, co mówiono podczas
tworzenia CUW.

Wyjaśnień udzielali w tych sprawach Dyrektor Senbstian Makutynowicz i  i Dyrektor WE Anna
Sadlak.
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Prezydent  Miasta  Krystyna  Danilecka  -Wojewódzka zwróciła  się  do Dyrektora  Makutynowicza
o wyjaśnienie kwestii wynagrodzeń nauczycieli.
Ponadto poinformowała, że będą przeprowadzali ankietę wśród pracowników, żeby dowiedzieć się
czemu ludzie nie chcą pracować w CUW.
Przewodniczący  Komisji  Adam  Treder stwierdził,  że  Komisja  zapoznała  się  z  informacją
i przyjmuje ją do wiadomości .

Ad.pkt.4 Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
– opinia  Komisji  dot.  projektu  uchwały   w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  VI/83/19  Rady

Miejskiej  w  Słupsku  z  dnia  27  marca  2019  roku  w  sprawie  planu  podziału  środków
z  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  na  realizację  zadań
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych
w 2019 roku. (Druk Nr 12/26)

Dyrektor  ZISS Wioletta Karwalska przedstawiła projekt uchwały.

Komisja Finansów Rady Miejskiej  w Słupsku w drodze dyskusji,  w wyniku głosowania
jednogłośnie zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Adam Treder, 
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i 
przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie 
odstąpienia od usunięcia pojazdu w 2020 roku. (Druk nr 12/4)

Projekt uchwały przedstawił Komendant Straży Miejskiej Paweł Dyjas.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
jednogłośnie zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Adam Treder, 
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad i warunków sytuowania 
obiektów małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, 
ich gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich 
mogą być wykonane. (Druk Nr 12/11)

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor PP Ewa Matys i  Głowny specjalista ds. przestrzeni 
publicznych i opieki nad zabytkami Beata Samborska.

Głos w dyskusji zabrał radny Bogusław Dobkowski.
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Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
większością głosów zaopiniowała ww. projekt uchwały negatywnie.
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
PRZECIW (2)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości. (Druk 
Nr 12/12)

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
większością głosów zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Wyniki głosowania

ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (4)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Aldona Żurawska
PRZECIW (1)
Łukasz Jaworski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie stawek podatku od środków 
transportowych (Druk Nr 12/13)

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk.
Głos w dyskusji zabrali radni: Beata Chrzanowska, Adam Treder, Bogusław Dobkowski, Lukasz 
Jaworski.
Przewodniczący Komisji Adam Treder podsumowując dyskusję zgłosił wniosek o pozostawienie 
stawek podatku od środków transportowych dla środków posiadających certyfikat EURO 5 i EURO
6 na dotychczasowym poziomie.

Głosowanie za wnioskiem:
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Adam Treder, Artur Wiszniewski, 
Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Łukasz Jaworski

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
większością głosów zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie z wnioskiem o pozostawienie 
stawek podatku od środków transportowych dla środków posiadających certyfikat EURO 5 i EURO
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6 na dotychczasowym poziomie.
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5)
Beata Chrzanowska, Bożena Hołowienko, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (1)
Łukasz Jaworski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Bogusław Dobkowski

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/75/11 Rady 
Miejskiej w Słupsku z dnia 27 kwietnia 2011 roku w sprawie emisji obligacji komunalnych 
(Druk Nr 12/14)

Projekt  uchwały  przedstawiła  Skarbnik  Miasta  Anna  Gajda-Szewczuk.  Odpowiedziała  też
na pytania dotyczące tego projektu, które zadano na sesji Rady we wrześniu.

Głos w dyskusji zabrał radny Bogusław Dobkowski.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
większością głosów zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (4)
Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Beata Chrzanowska, Łukasz Jaworski, Adam Treder

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 
rok. (Druk Nr 12/15)

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
jednogłośnie zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 
rok. (Druk Nr 12/16) 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk.

Głos w dyskusji zabrała radna Beata Chrzanowska.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
jednogłośnie zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
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ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 
rok. (Druk Nr 12/17)

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk.

Głos w dyskusji zabrali: 
– radny Łukasz Jaworski,
– radna Beata Chrzanowska,
– radny Bogusław Dobkowski
– z-ca Preyzdenta Marek Goliński,
– Dyrektor ZIM Jarosłąw Borecki.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
większością głosów zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (4)
Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Beata Chrzanowska, Łukasz Jaworski, Adam Treder

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 
rok. (Druk Nr 12/18)

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
jednogłośnie zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Miasta Słupska na lata 2019-2033. (Druk Nr 12/25)

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk. Poinformowała, że do 
projektu będzie wprowadzona autopoparwka.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
większością głosów zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (4)
Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
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Beata Chrzanowska, Łukasz Jaworski, Adam Treder

(Projekty uchwał znajdują się przy protokole z XII sesji Rady Miejskiej)

Ad.pkt.5 Sprawy bieżące.
Komisja przyjęła do wiadomości pismo  Konsultanta Wojewódzkiego w dziedzinie hematologii 
dr.n. med. Wojciecha Homendy w sprawie dofinansowania zakupu separatora komórkowego dla 
potrzeb Oddziału Hematologicznego i Transplantacji Szpiku w Słupsku i odpowiedź Prezydenta 
Miasta w tej sprawie.
(Całość sprawy znajduje się w teczce BRM.0004.80.2019)

Przewodniczący Komisji Adam Treder przypomniał radnym o dodatkowym posiedzeniu Komisji
Gospodarki  Komunalnej  na  którym  będą  omawiane  sprawy  dotyczące  Miejskiego  Zakładu
Komunikacji.
Następnie wobec wyczerpania porządku obrad, zamknął posiedzenie Komisji.

Protokół sporządziła: Przewodniczący Komisji
Dyrektor BRM
Renata Szczęsna          Adam Treder


